

# 半岛中文通讯

PCAA 中文学校 ( 上午部 ) 校刊

第101期 2010年5月8日 共2页

## 中小學生漢語YCT 考試 今天舉行

### YCT Test is to be held today

### 中小學生漢語考試 YCT 考試於今天(5月8日星期六)舉行

中文水平測試將於本週六 ( 5月8日 ) 在中文學校舉行。所附為考場規則和教室安排。因為開始為聽力考試，請大家提前到場，不要遲到。如果您還沒有交報名費，請務必本週六帶來。如有問題請發郵件或電話：757-216-1926

YCT Chinese Test for Students will be held today (Saturday, May8, 2010). The information about the test arrangement is given below. Since the first part of the test is Listening, please arrive the test classroom a bit early (make sure no late arrival). If you have not paid the test fee, please pay that at the test sites. Please call 757-216-1926 if you have any question.

考場安排(testing site)：二級 Level II (Room109 教室 )，三級 Level III (Room 122 教室 )，  
四級 Level IV ( Room 110 教室 )

考試時間 (Testing time)：1:30pm-3:00pm

考試方式 (Testing Format)：

	二級 Level II	三級 Level III	四級 Level IV
聽力 Listening	40 題 30 分鐘 40Q for 30min.	35 題 20 分鐘 35Q for 20min	20 題 15 分鐘 20Q for 15min
閱讀 Reading	30 題 25 分鐘 30Q for 25min	25 題 25 分鐘 25Q for 25min	20 題 25 分鐘 20Q for 25min
寫作 Writing	10 題 15 分鐘 10Q for 15min	10 題 15 分鐘 10Q for 15min	10 題 15 分鐘 10Q for 15min

考試前填信息表：5 分鐘。聽力，閱讀的答案先寫在試卷紙上，最後有10分鐘把答案填到答题卡上。

Personal Information filling: 5 minutes. Write the answers to questions in Listening and Reading sections on the test paper first. You will have 10 minutes to fill the answers to the answer card.

總共用時 Overall	85 分鐘 85 minutes	75分鐘 75 minutes	70分鐘 70 minutes
-----------------	---------------------	--------------------	--------------------

考試期間請其他人不要打擾。謝謝。

While the testing is going, other people should not go to the testing site to disturb at all. Thanks.

2010 年春季學期家長值班輪流表 (Parents On-Duty)

今日值班(5月8日):韓強/陳雪芬, TakMeng Wong/陳燕

5月15日:薛松/李連蕊, 李孝達/林燕

5月22日:陳國干/梁瑞華Rita, Lee/Linda Hall

## 半岛华人协会再次成功参与2010年Hampton国际儿童节 PCAA Participated Successfully, International Children's Festival 2010

4月17日，在Hampton的Mill Point公园举行的2009年Hampton 国际儿童节吸引了数千人的参与。半岛华人协会 ( PCAA) 再次成功地参与了此次活动。 PCAA的展台也像以往一样，大受欢迎。许多PCAA 理事会的成员，中文学校的家长及他们的朋友进行了为PCAA 学生奖学金筹资的义卖活动。筹资金额超过了\$1100. 创下了在该活动中筹资的新高。我校的太极队和部分同学也代表中文学校 和半岛华人协会分别表演了太极拳/剑和抖空竹的表演. 他们的表演受到了观众们的热烈欢迎。

On April 17, a very beautiful day, PCAA successfully participated in The 2010 International Children's Festival (ICF) held at Mill Point Park, Hampton. PCAA's demonstration booth was one of the most popular booths at the event. PCAA-Executive Committee members, our school members, and their friends conducted fund-raising very successfully. The raised fund was over \$1100, which was the record high number. Our school's Taiji team and Chinese school student (Kevin Peng Etc.) performed Tai Chi Fist /Sword and Chinese Yo-Yo, respectively. Their performance was very well welcomed by the audience at the event.

参加太极表演的人有：Runtao Chen ( 陈润桃 ) , Kam-Pui Lee ( 李金沛), Yan Lin ( 林燕 ) , Ji Su ( 苏汲 ) , Mi-Ying Tsui ( 徐美英), Jingzhu Wang ( 王静竹 ) , Ruimin Zhang ( 张润民 ) ,  
参加抖空竹表演的人: Kevin Peng etc.

半岛华人协会(PCAA)和中文学校在此对他们的贡献深表谢意。Thanks.

### 半岛华人协会参加 2010 Hampton 国际儿童节剪影 PCAA in the Hampton International Children's Festival 2010



Photos are provided by Ji Su